

Airport Shuttle Bus Services Timetable

機場穿梭巴士服務

Depart from Airport to The Mira Hong Kong 由機場往酒店
07:15 – 22:45 (Every 30 mins 每30分鐘)



- For departure from The Mira Hong Kong to the Airport, please contact our concierge directly for details.
- Seat reservation must be made at least 6 hours prior to guest departure time.
- The airport shuttle bus service is available at HK\$140 per single trip per person. You may bring along with a maximum of two pieces of regular suitcase for free, with total dimensions per bag shall not exceed 158cm (62"). For each oversized or extra piece, HK\$50 will be charged.
- No refund for late or cancellation and service is subject to seat available.
- Shuttle bus service schedule will be changed due to inclement weather or traffic congestion without prior notice.

- 由The Mira Hong Kong往機場之穿梭巴士服務詳情，請直接聯絡酒店禮賓部。
- 客人需於出發最少六小時前預約。
- 機場穿梭巴士每程每位收費HK\$140。每位賓客可免費攜帶兩件標準行李，每件行李總長度不得超過158厘米(62吋)，如體積過大或額外數量之行李則需收取每件HK\$50。
- 遲到或取消服務將不獲退款，服務需視乎實際座位數量而定。
- 如天氣惡劣或交通堵塞，穿梭巴士服務時間將作出變更，而不作另行通知。

For reserved hotel transfer service of Vigor Airport Shuttle Bus, Please proceed to the Arrival Hall and approach to **airport counter B18** after clearing custom.

如欲預訂Vigor機場穿梭巴士的賓客，請於辦理入境手續後，前往抵港大堂之**機場櫃檯B18**。

Enquiries查詢請電: +852 2315 5297 or 或電郵至 concierge@themirahotel.com